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BJÖRKLINGE VÄGFÖRENING  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum  
110503 
 

Art:    Ordinarie styrelse inkl suppleanter. 
  

Plats:    Föreningslokalen vid Ramsjö backe,  
   Björklinge. 
 
Tid:    18.00 – 19.00 
 
Närvarande:    Anders Björkman    Ordinarie     

  Peter Bäckström 
      Göran Jakobsson  
    Bo Eriksson 
            

  Roger Larsson  Suppleant 
  Åke Westling  
   
     

§  1.  Öppnande,   Sammanträdet öppnades och alla hälsades 
dagordning.  välkomna. Föreslagen dagordning presenterades  

 och godkändes. 
 
§  2.  Val av ord-  Anders Björkman valdes till ordförande för detta     
         förande.  sammanträde. 
 
§  3.  Val av juster-  Peter Bäckström valdes att vara justeringsman för      
         ingsman.  detta sammanträde. 

   
§  4.  Rapport från Anders Björkman rapporterade över vad som 
         sekreteraren.      hänt och gjorts. Information har sänts ut 

fortlöpande via email.  Sandupptagningen nu 
avslutad. Inga klagomål har inkommit, endast 
förfrågningar. 
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§  5.   Ekonomisk Möte med kommunen ang bidrag för 2010 har 
          rapport. varit och vi avvaktar nu deras ”beslut”. 

Ekonomiska rapporter har fortlöpande sänts ut 
via mail.  

 
 

§  6.  Årsmötet 2011. Eftersom ej kommunens svar har kommit angående  
  bidrag för 2010 avvaktas med att definitivt fastslå, 
  och annonsera, årsmötesdag och tidpunkt. Detta 
  bestäms per telefon så fort det går. 
  Preliminärt bestämdes det till 110531. Samma tid och 
  plats som nuvarande styrelsesammanträde. 
  BESLUTADES att godänna föreslagen verksamhets- 
  berättelse. 
  Åke Westling arbetar vidare på budget för 2011. 
  Valberedningen har fått ”lägesrapport”. 
 
§  7. Övriga frågor: Diskuterades ”trafikbilden”, speciellt, runt ”Kyrkskolan” 
  och parkering av anställdas fordon. 
  Likaså Spelmansvägen där Vägföreningen avvaktar 
  svar från Gatu- och trafikkontoret. 
  Diskuterades problem med lagningar efter olika  
  grävningar i gatorna, vem som gjort vad och vilken som 
  ansvarar för återställningar. Ibland glöms det bort och 
  svårigheten att få tag på ansvarig. 
  Togs även upp frågan om gatubelysning och, speciellt, 
  på vissa gc-vägar där det är uppenbart att släckt  
  belysning inte åtgärdats vid ”lampsvängar” och ingen  
  respons fåtts från Vattenfall vid påpekande via mail. 
  Diskuterades skador som uppstått vid vinterväghållning, 
  vem som ansvarar för vad, återställande, Vägföreningen 
  eller entreprenören. ”Gränsdragningsproblem!” 
  

§  8.  Nästa möte.       Beslutades att nästa möte skall äga rum 110525. 
  kl 18.30 i samma lokal. 
                                              
§  9.  Avslutande. Sammanträdet avslutades och ordföranden tackade för  
  visat intresse.    
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Vid protokollet: 
 
 
Anders Björkman                              Justeras: 
Ordf./Sekr. 
         

     Peter Bäckström   


